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Prince of Thorns is the first volume in a powerful new epic fantasy trilogy, original,
absorbing and challenging. Before the thorns taught me their sharp lessons and bled
weakness from me I had but one brother, and I loved him well. But those days are gone
and what is left of them lies in my mother's tomb. Now I have many brothers, quick
with knife and sword, and as evil as you please. We ride this broken empire and loot its
corpse. They say these are violent times, the end of days when the dead roam and
monsters haunt the night. All that's true enough, but there's something worse out
there, in the dark. Much worse. From being a privileged royal child, raised by a loving
mother, Jorg Ancrath has become the Prince of Thorns, a charming, immoral boy
leading a grim band of outlaws in a series of raids and atrocities. The world is in chaos:
violence is rife, nightmares everywhere. Jorg has the ability to master the living and the
dead, but there is still one thing that puts a chill in him. Returning to his father's castle
Jorg must confront horrors from his childhood and carve himself a future with all
hands turned against him. Mark Lawrence's debut novel tells a tale of blood and
treachery, magic and brotherhood and paints a compelling and brutal, and sometimes
beautiful, picture of an exceptional boy on his journey toward manhood and the
throne.
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虚构类-小说

虚构类

评论

故事靠着主角光环想当然地发展，像在读网文，虽然也没怎么看过网文。黑暗得很直接
，没有可以喜欢的角色，也没太烦人的。死人太多都记不得谁死谁没死。后启示录很突
兀。越是没营养还越想看看最后是个什么结局。

-----------------------------
被一些媒体评为近年来最好的anti-hero奇幻小说，作者是位搞AI研究的科研人员。看了
20%，放弃。第一称书写，主人公的POV缺乏深度，另男苏感甚是强烈。开场的杀人和
强奸描写写得现实冷酷，不过读起来有些squeamish，不是那种有格调的黑暗风，情节
也没有吸引我的地方，放弃。

-----------------------------
当年连读好多本烂书，读到这本节奏轻快情节还算有逻辑的书简直像得救了一样，印象
格外好。现在回想起来，情节其实很……想起一茬是一茬的感觉，没什么章法，主角确
实是杰克苏，但是配角写得不错，而且设定很新颖（虽然不是仅此一家有这种设定），
所以三星还是有的。

-----------------------------
反英雄主义的王子复仇记，主角是个反社会的小屁孩，剧情里充满了各种暴力，架空世
界似乎也是被灾难毁灭后的现代文明社会的延续。第一人称写法，有大量倒叙，现在发
生的剧情和四年前的故事相互穿插。总体来说阅读感不错，节奏明快。

-----------------------------
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书评

以前一直以为"荆棘王"是这个系列的第二部"King of Thorns"的中文版,
看了简介才知道弄错了. 这本书是三部曲"Broken Empires"的第一部, 后两部分别是"King
of Thorns", "Emperor of Thorns". 第二部已出, 第三部2013年八月出版. Dark Fantasy,
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通常都是以暴力血腥, 黑暗的中...  

-----------------------------
我希望这本书好度。 I'll bet that this will be a great book. We are choosing this for our
book club! Here's to praying. Good luck. Yes. Wow.!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!!  

-----------------------------

-----------------------------
亚马逊指文图书旗舰店还有京东指文图书官方旗舰店都已经开始预售中文版的了，  
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